
استقلال با عبور از پرسپولیس
راهی فینال جام حذفی شد

فرهاد برنده ماراتن بزرگ
استقلال با پیروزی برابر پرسپولیس به فینال جام حذفی 

صعود کرد و حریف تراکتور شد.
همان طور که انتظارش می رفت این داربی هم بسان 
بازی گذش��ته ۲ تیم استقلال و پرس��پولیس جذاب و 
پرگل از آب درآمد. اس��تقلال با گل زیبای قائدی پیش 
افتاد اما این قرمزها بودند که با گل زنی بشار رسن و علی 
علیپور بازی باخته را با برد عوض کردند و تقریبا تا دقیقه 
9۲ پی��ش بودند اما این پای��ان کار نبود و ضعف مفرط 
رادوشوویچ هنگام ارسال سانترها به مدد استقلال آمد تا 
آنها با ضربه سر محمد دانشگر در آخرین دقایق کار را به 
تساوی بکشانند. در ۲ پانزده دقیقه وقت های اضافی هم 
هیچ اتفاقی رخ نداد تا این ضربات پنالتی باش��د که تیم 
فینالیست را تعیین کند. در ضربات پنالتی احمد نوراللهی 
و اوساگونا ضربات خود را از دست دادند تا استقلالی ها با 

گل کردن پنالتی های خود برنده بازی باشند.

صالحی امیری: تختی هویتش را از 
اباعبدالله گرفته بود

 رئی��س کمیت��ه مل��ی المپی��ک در مراس��م زادروز
جهان پهلوان تختی گفت: بسیاری از ورزشکاران می توانند 
مدال آور باش��ند اما همه آنها نمی توانند پهلوان محس��وب 
ش��وند. به گزارش مهر، س��یدرضا صالحی امیری در مراسم 
زادروز تختی و رونمایی از مقبره شهید گمنام در فدراسیون 
کشتی، با گرامیداشت فرارسیدن ایام شهادت سالار شهیدان 
و همچنین یاد و خاطره جهان پهلوان تختی، تصریح کرد: من 
خاطرات مرحوم تختی را دنبال می کردم تا تصویر روشنی از 
او داشته باشم و سخن مستند درباره او بگویم. وی با اشاره 
ب��ه ارادت جهان پهلوان تختی به حضرت علی )ع( و زیارت 
بارگاه آن حضرت توسط تختی، گفت: فقط کسانی می توانند 
عنوان پهلوانی داشته باشند که پیرو مسیر مولا امیرالمومنین و 
اباعبدالله الحسین)ع( باشند. هر کسی حق ندارد نشان پهلوانی 
بر خود بگذارد. رئیس کمیته ملی المپیک افزود: در این ایام 
باید یک بار دیگر به سیره ائمه بازگردیم. مرحوم تختی را از 
این جهت ستایش می کنیم که هویتش را از اباعبدالله گرفته 
بود. همه می توانند مدال بیاورند اما همه نمی توانند پهلوان 
باش��ند. به تمام کس��انی که به این جامعه و مردم خدمت 
می کنند س��ر تعظیم فرود می آورم. م��ا باید قدردان خون 
شهدا باشیم. آنها گمنام نیستند ما گمنامان سرگشته ایم، 
زیرا آنها به مقصد رس��یده اند. صالحی امیری در پایان گفت: 
پهلوانان واقعی جانبازان و شهدای ما هستند که از جان شان 
گذشتند تا ملت در امان باشند. امروز همه ما فراتر از کشتی 
و تختی، برای ارج نهادن به شهدای انقلاب در این جا جمع 
شده ایم و از این جهت تختی را تقدیس می کنیم که او پیرو 

راه ابا عبدالله الحسین بود. 

ابطال فسخ قرارداد رشید مظاهری
با تراکتور

مدیرعامل باشگاه تراکتور گفت: درخواست فسخ قرارداد از 
سوی رشید مظاهری در فدراسیون فوتبال باطل اعلام شد. به 
گزارش روابط عمومی باشگاه تراکتور، میر معصوم سهرابی در 
واکنش به انتشار خبر فسخ قرارداد رشید مظاهری، دروازه بان 
تیم فوتبال تراکتور بیان کرد: این بازیکن با تراکتور قرارداد 
3  ساله دارد و درخواست خود را برای فسخ به کمیته تعیین 
وضعیت داده است و طبیعتا ما نیز مستندات خود را برای دفاع 
از حقوق و منافع باشگاه به این کمیته ارائه دادیم. مدیرعامل 
باشگاه تراکتور خاطرنشان کرد: بر اساس آیین نامه فدراسیون 
فوتبال، باش��گاه و بازیکن امکان درخواست فسخ یک طرفه 
قرارداد را دارند ولی این موضوع به معنی فسخ قرارداد نیست، 
بلکه این درخواست باید با لحاظ توافق و منافع طرف مقابل 
بررسی شود. وی در ادامه افزود: با پیگیری هایی که انجام دادیم 
و با توجه به اینکه این درخواست قبل از اتمام فصل صورت 
گرفته، فدراسیون فوتبال درخواست فسخ قرارداد این بازیکن 
را غیرقانونی و باطل اعلام کرد. سهرابی در پایان اظهاراتش 
عنوان کرد: ضمن اینکه بر اساس گفته مالک باشگاه، هیچ 
بازیکنی بزرگ تر از تراکتور نیست و هواداران مطمئن باشند 

که اجازه نمی دهیم حقوق و منافع باشگاه ضایع شود.

قهرمانان کشتی به عیادت جانبازان 
آسایشگاه ثارالله رفتند

کمیل قاسمی و احسان لشکری به نمایندگی از جامعه 
کشتی همزمان با روز ملی کشتی با حضور در آسایشگاه 
جانبازان ثارالله با جمعی از جانبازان قطع نخاع دیدار کردند. 
در این دیدار که در محیطی صمیمانه برگزار شد، قاسمی 
و لشکری با اشاره به اینکه شما عزیزان، قهرمانان واقعی 
هستید، از رشادت ها و از خود گذشتگی جانبازان عزیز 8 
سال دفاع مقدس قدردانی کردند. جانبازان نیز با اشاره به 
اینکه مرحوم غلامرضا تختی پهلوان واقعی و دس��تگیر 
مستضعفان و یاریگر مردم بود، یاد و خاطره جهان پهلوان 
را گرامی داشتند. مرکز توانبخشی ثارالله که از سال ۱3۶۰ 
تأسیس شده، محل بستری جانبازان قطع نخاع از ناحیه 

گردن و کمر است. 

اخبار

ورزشی

فدراسیون والیبال برای رفع نگرانی اهالی 
این رشته در پست حساس و تاثیرگذار 
تیم  ملی، یکی از جوانان آینده دار را به اروپا فرستاده تا در سال های 
آینده جانشین خوبی برای سعید معروف شود. پاسور، مغز متفکر 
و برگ برنده در یک تیم والیبال است. تیم ملی والیبال ایران در 
چند سال گذشته با تکیه بر یک بازیکن استثنایی در این پست 
موفقیت های بسیاری در رویدادهای بین المللی کسب کرد. سعید 
معروف، پاسور و کاپیتان تیم  ملی در پست خود یک استثنا تلقی 
می شود که شاید تا مدت ها فردی مانند او در والیبال ایران و دنیا 
نیاید. هوشمندی  و تیزهوشی  معروف بارها روند نتیجه گیری در 
بازی های تیم  ملی را به سود ایران تغییر داد تا نقش و تاثیر پاسور 
در موفقیت ها مشخص باشد. سایت فدراسیون جهانی نیز تاکنون 
چندین بار به تمجید از این ستاره ایرانی پرداخته است، از جمله 
در تمجیدی از معروف به عنوان جادوگری نام برد که با س��حر 
خود حریف را ناکام کرد. سعید معروف پس از امیر حسینی با 
سرعت پاس بالا مدل بازی ایران را تغییر داد و تیم ملی والیبال 
ایران س��رعتی تر از قبل شد. حضور بازیکنانی مانند سیدمحمد 
موس��وی و عادل غلامی در کنار معروف باعث ش��د تیم  ملی از 

ظهور پاسور جدید خود نهایت بهره را ببرد، چرا که موسوی و 
غلامی توانایی ضربه روی پاس کوتاه و تیز را داشتند. درخشش 
بی نظیر معروف باعث شد حتی تیم  ملی از آماده سازی پاسور دوم 
غافل شود. هر چند در مقاطعی به بازیکنانی مانند سال افزون و 

وادی فرصت هایی داده شد اما کوتاه 
و بدون تداوم بود تا امروز با فاصله زیاد 
پاسورهای ایران با سعید معروف مواجه 
شویم. با نگاهی به مسابقات لیگ در 
3-۲ سال اخیر متوجه می شویم کار 
چندانی هم برای آماده س��ازی پست 
پاسور در این مدت انجام نشده است 

و ۲ تیم شهرداری ورامین و سایپا که به ترتیب در جایگاه های 
اول و دوم مسابقات لیگ قرار داشتند از ۲ پاسور به نام های پرویز 
پزشکی و امیر حسینی استفاده کرده اند که هر کدام بالای ۴۰ 
سال سن دارند. این اتفاق نشان می دهد تیم ها برای این پست 
حساس و کلیدی فکری نکرده اند و نتوانسته اند بازیکن جوانی را 
برای آن پرورش دهند تا همچنان دست به دامن بازیکنان قدیمی 
شوند. لیگ والیبال باید تیم  ملی را حمایت کند و بازیکنان را آماده 

تحویل تیم ملی دهد اما در پست پاسور باشگاه ها نیز کم کاری 
داش��ته اند و فضای رقابتی مسابقات باعث شد تا تیم ها به جای 
جوانان از نیروی باتجربه استفاده کنند. اما بالاخره زنگ خطر در 
پست پاسور با بازنشستگی ستاره ها به صدا درخواهد آمد. در سایه 
کم کاری باش��گاه ها و غفلت فدراسیون، 
ب��ه پاس��ور دوم فرصت و اج��ازه زیادی 
داده نش��د. معروف به رغ��م ویژگی های 
مثبت مانند تیزهوش��ی، جابه جایی بالا 
در زمین و روحیه جنگندگی بس��یار اما 
در دفاع کمی ضعف دارد که بارها منجر 
به این ش��ده که سرمربی در امتیازهای 
حس��اس دست به تغییر و استفاده از ۲ تعویض بزند و مهدوی 
را با توجه به قد بلند به کار گیرد تا تیم  ملی در دفاع عملکرد 
قوی تری داشته باشد. همچنین سعید معروف تمایل دارد تیم 
بر مبنای سیستم او بازی کند که این یکی دیگر از ویژگی های 
منفی معروف است که حتی منجر شد دوره حضورش در تیم 
زنیت روسیه طولانی نشود. از سویی آنالیز بازی معروف نیز کار 
سختی است و تقس��یم پاس های او به شکلی است که قدرت 

آنالیز بازی او توسط حریفان کاهش می یابد و این ویژگی مثبت 
کاپیتان تیم ملی است. سعید معروف در 3۴ سالگی کم کم به 
سال های پایانی دوران حرفه ای خود نزدیک می شود. هر چند 
به نظر می رسد با توجه به شرایط سایر بازیکنان )امیرحسینی 
و پزشکی( و توانایی فنی بالای خودش، وی هم تا ۴۰ سالگی 
بازی کند اما باید بیش��تر از این زمان را از دست نداد و به فکر 
پرورش پاسور دوم و حتی سوم برای تیم  ملی بود تا در آینده ای 
نه چندان دور، تیم  ملی از نبود پاسور ششدانگ در حد نام و اندازه 
معروف متضرر نباشد. در این میان جواد کریمی پاسور جوان و 
آینده داری است که عملکردش در رده نوجوانان و جوانان نشان 
داد برخلاف معروف از تنوع پاس بالایی برخوردار اس��ت و در 
دفاع هم عملکرد خوبی دارد که همین راهش را به تیم بزرگسال 
باز کرد ولی عدم اعتماد به نفس بالا باعث شد در فرصت های 
کوتاهی که در تیم ملی به دست آورد، نتواند پاس های مطمئن 

و دقیقی را به هم تیمی هایش ارسال کند. 
کریمی که به عنوان نخس��تین بازیکن ایرانی حالا در لیگ 
بلژی��ک ت��وپ می زند، در ترکیب تیم خ��ود یعنی »گرین یارد 

مازیک« جا افتاده و امیدها به خود را افزایش داده است.

تدبیر فدراسیون برای جانشین معروف

وپا مغز دوم تیم ملی والیبال در ار

وکیل سوییسی از پرونده ویلموتس کنار رفت
فدراس��یون فوتبال با کناره گیری وکیل سوییس��ی در پرونده سرمربی سابق تیم  ملی موافقت 
کرد. به دنبال مذاکرات روزهای گذشته فدراسیون فوتبال با لودویک دلشات، وکیل سوییسی 
در پرونده مربوط به مارک ویلموتس، فدراسیون با کناره گیری نامبرده از پرونده موافقت کرد. 

خروج مسی از بارسلونا مهم ترین خبر ورزشی جهان شد

آخرالزمان بارسا

پنجشنبه 6 شهریور 1399
وطن امروز     شماره 3010

مجوز برگزاری اردوهای تیم ملی 
کش��تی در حالی روز دوشنبه از 
سوی ستاد مقابله با کرونا صادر شد که فدراسیون کشتی 
با س��کوتی عجیب و مبهم به این مساله واکنش نشان داد. 
فدراسیون کشتی ماه هاست با ارائه برنامه ها و پروتکل های 
ویژه به ستاد مقابله با کرونا و برپایی نشست با وزیر بهداشت 
در پی برگزاری اردوهای تیم ملی و آغاز لیگ کشتی است 
و بالاخره عصر روز گذش��ته مجوز برگ��زاری اردوهای تیم 
ملی کشتی از سوی ستاد مقابله با کرونا صادر شد. اما نکته 
بس��یار عجیب و مبهم در این باره، بی اطلاعی مس��ؤولان 
گوش شکسته و سکوت عجیب فدراسیون کشتی نسبت به 
صدور مجوز بود که به واقع سوالات زیادی را به وجود آورد. 

برخی معتقدن��د عدم حضور 
نماینده فدراس��یون کش��تی 
در جلس��ه دیروز س��تاد، در 
حالی که نمایندگان بسیاری 
از رش��ته های ورزشی حضور 
داش��تند، کم��ی عجی��ب و 
حتی حاشیه س��از بوده است. 
برخ��ی دیگر ه��م می گویند 
خواسته های فدراسیون کشتی 

هنوز در این باره برآورده نش��ده و متولیان این رشته هنوز 
نمی دانن��د باید اردو را در چه ش��رایطی برپا کنند. آنچه از 
اظهارات متولیان فدراسیون کشتی مشخص است، نشست 

دیروز ستاد کرونا، آن نشست 
اصلی و سرنوشت ساز علیرضا 
دبیر با وزیر بهداشت و اعضای 
ستاد نبوده و قرار است بزودی 
این نشست برگزار شود. ضمن 
اینکه یکی دیگ��ر از ابهامات 
صدور مجوز ستاد کرونا مبنی 
بر برگزاری اردوهای کشتی، 
استفاده ستاد از واژه  »حداقل 
نفرات« برای برپایی اردوهاس��ت که گویا فدراسیون هنوز 
نمی داند ای��ن حداقل نفرات و ای��ن محدودیت به معنای 
حضور چند کش��تی گیر در اردوی تیم ملی است! از سوی 

دیگر بحثی که شاید چندان به مذاق متولیان کشتی خوش 
نیامده، بلاتکلیفی رقابت های لیگ است، چرا که ستاد کرونا 
در حالی مجوز برگزاری اردوها را صادر کرده که اصلا اشاره ای 
به لیگ نداشته است. رئیس فدراسیون کشتی تاکید فراوانی 
بر آغاز لیگ دارد و همواره به دنبال آن بوده است که در کنار 
مجوز برگزاری اردوها، مجوز لیگ را هم کسب کند. شاید 
همین ابهامات باعث شده فدراسیون کشتی با وجود پیگیری 
شبانه روزی برای کسب مجوز، روز گذشته هیچ واکنشی به 
چراغ سبز ستاد کرونا نشان ندهد و حتی خبر صدور مجوز 
اردوهای کشتی را هم در سایت رسمی خود منتشر نکند؛ 
خبری که ماه ها در انتظار آن بود و می توانست دوباره موجی 

از شور و انرژی را بین اهالی کشتی به وجود آورد.

ادامه از صفحه اول
برای ظهور حضرت صاحب الزمان نیز باید ابتدا علمداری 
ظهور کند و سپاهی تشکیل دهد. به بیان دیگر، مردم ابتدا 
باید ولایت سرآمد و شاخص و بهترین خود را قبول کنند 
و گوش به فرمان او باشند تا زمینه برای ظهور امام فراهم 
شود. دوره ای که مردم ولایت علمدار علم حق را پذیرفته 
باش��ند دوره  تجلی نور قمر بنی هاشم است که همان نور 
درخشان ولایت و ولایت پذیری است. از این نور است اگر 
زیبایی هایی در میهن ما خلق می شود مانند عباس ترین یار 
آخرالزمانی سیدالشهدا، حاج قاسم سلیمانی! مانند سرداران 
نام آور دفاع مقدس و مانند خود ماه درخش��ان این دوران 

 شب آلوده، امام سیدعلی خامنه ای! اینها همه از برکت ولایت
اس��ت. امام خمینی، به قول سید ش��هیدان اهل قلم در 
کتاب »آغازی بر یک پایان«، این قمر بنی هاشم، علمداری 
بود که با وجودش ابتدائاً مفهوم امامت زنده شد و خیمه  
امامت بنا گردید تا رفته رفته مهیای میزبانی امام شود و از 
اساس ولایت فقیه چیزی جز این نیست؛ سر پا نگه داشتن 
خیمه امامت حتی در دوره  غیبت امام. و با دریافتن جایگاه 
علمداری معنای »یا کاشف الکرب عن وجه الحسین« را 
درمی یابیم. تا علمدار هست حسین غمی ندارد حتی اگر 
علی اکبرش را از دس��ت داده باش��د... به همین گونه روز 
شهادت شهید سلیمانی آن روزی نیست که رهبر انقلاب 

بخواهد »الان انکسر ظهری« سر دهد، حاج قاسم هر چند 
عباس س��یدعلی اس��ت اما علی اکبر مهدی فاطمه است. 
و زی��ر تابوت این علی اکبر دیگر تنها جوانان بنی هاش��م 
نمی آیند؛ یک امت آن تابوت را گرد سرشان می چرخانند 
و یک ایران برای س��یدعلی علمدار می شود. رهبر انقلاب 
ناله  »پش��تم شکست« س��ر نمی دهد، چراکه این دوران 
روزگار مظلومیت عصر عاشورایی راه حق نیست، بلکه بوی 
صبح انتقام می آید. امروز اگر یک علم بیفتد هزار علم بالا 
م��ی رود. امروز جمعیت زوار اربعین از این را ه های منتهی 
ب��ر کربلا خونی که قرن ها از پیکره  حق رفته را به گودال 

قتلگاه باز می گردانند...

واکنش فدراسیون کشتی به مجوز برگزاری اردوها

یک ابهام پابرجاست

جنت العباس

عباس رمز شب اهل ولایت است

دایره طلایی

توپ و تور

لیونل مس��ی می خواهد بارس��لونا را ترک کند. نوشتن 
این جمله بدون گذاشتن علامت تعجب در پایان آن بسیار 
دشوار است؛ اتفاقی که می تواند به تکان دهنده ترین خبر این 
روزهای دنیای فوتبال تبدیل شود، حتی بیشتر از کرونا و 
تعلیق چندماهه رقابت ها. به گزارش منبع معتبر آرژانتینی 
TYC Sport، لیونل مسی به مدیران بارسلونا اعلام کرده 
تابستان قصد دارد از این باشگاه جدا شود. مسی در قرارداد 
خود  بندی دارد که می تواند هر سال در پایان فصل به صورت 
یک طرفه قرارداد خود را فسخ کند. در واقع لیونل مسی و 
پدرش که مدیر برنامه او محس��وب می شود، معتقدند این 
بازیکن می تواند قرارداد خود را به شکل یک طرفه با باشگاه 
کاتالان فس��خ کند اما این بند موجود در قرارداد مس��ی تا 
تاریخ یک ژوئن اعتبار داش��ته اس��ت. با این حال مسی و 
پدرش معتقد هس��تند با توجه به طولانی تر ش��دن فصل 
به دلیل شیوع ویروس کرونا این تاریخ ذکرشده نیز محل 
اعتبار نخواهد بود. البته بعید به نظر می رس��د این ادعای 
لیونل مس��ی و پدرش خیلی با معیاره��ای قانونی تطابق 
داشته باشد و باید فرض را بر این گذاشت که هر باشگاهی 
در تابستان بخواهد مسی را جذب کند باید بند فسخ 7۰۰ 
میلیون یورویی را بپردازد اما از طرف دیگر س��ران بلوگرانا 
هم می دانند در صورت تصمیم قطعی مسی برای جدایی، 
نمی توانند جلوی او را بگیرند و احتمالا ترجیح خواهند داد 
به جای جدایی رایگان او در سال ۲۰۲۱، در همین نقل و 
انتقالات با مبلغی گزاف او را به فروش برس��انند. البته قرار 
است بزودی جلسه ای فوری در باشگاه بارسلونا پیرامون این 
موضوع تش��کیل شود تا شاید جوزپ بارتمئو بتواند از یک 
فاجعه جدید در دوران مدیریتش جلوگیری کند. از طرفی 
رادیو کاتالونیا نیز که به باشگاه بارسلونا نزدیک است اعلام 
کرد این باشگاه دریافت فکس از سوی لیونل مسی را تایید 
کرده اس��ت. حالا باید منتظر ماند و دید واکنش باش��گاه 
بارس��لونا و البته لیونل مسی به این اتفاق چه خواهد بود. 
بارسلونا نمی خواهد بهترین بازیکن تاریخ خود را از دست 
بدهد اما شواهد حاکی از آن است که این جدایی حالا بیش 

از هر زمان دیگری به واقعیت نزدیک شده است. 
تایید منبع موثق؛ مسی به سیتی می رود ■

در پی انتش��ار خبر درخواست جدایی لیونل مسی از 

بارس��لونا، دنیای فوتبال تحت تاثیر این خبر قرار گرفته 
اس��ت و لیونل مس��ی در صدر اخبار ورزشی کشورهای 
جهان قرار دارد. جدایی فوق س��تاره آرژانتینی از بارسلونا 
به حدی بزرگ اس��ت که مس��ی در کمتر از ۱5 دقیقه 
ب��ه ترند اول اخبار دنیا در توئیتر تبدیل ش��د. همچنین 
هش��تگ هایی نظیر »مسی به سیتی« یا »بارتمئو اوت« 
نیز جزو هش��تگ های پرتک��رار دنیای مج��ازی بود. اما 
جدیدترین خبری که از مسی منتشر شده، خبر انتقال او 
به منچسترسیتی است. مارسلو بچلر، خبرنگار برزیلی و 
جنجالی، در جدیدترین اظهارنظری که دیروز در صفحه 
ش��خصی اش در توئیتر انجام داد، خبر از انتقال مسی به 
جمع س��یتیزن ها داد. بچلر در صفحه توئیترش نوش��ته 
اس��ت: »مسی می خواهد برای منچسترسیتی بازی کند. 
جدایی او از بارسلونا خبری است که قلب آدم را می شکند 
ولی به هر حال اتفاقی اس��ت که رخ می دهد )چرخه ای 
است که در هر صورت رخ می دهد(«. مارسلو بچلر همان 
خبرنگار معروفی اس��ت که به عنوان نخستین فرد، خبر 
جدایی نیمار و پیوستنش به پاری سن ژرمن را اعلام کرد. 
علاوه بر این، بچلر به عنوان نخستین فرد خبر از انتقال 
کوتینیو به بارسلونا داده بود. این خبرنگار برزیلی، ۱۰ روز 
پیش و قبل از هر خبرگزاری دیگری در دنیای فوتبال، با 
انتشار یک ویدئو در صفحه شخصی اش در توئیتر، اعلام 
کرد لیونل مسی قصد دارد همین امسال از بارسلونا جدا 

شود، نه در سال ۲۰۲۱. 
ب��ه هر حال باید منتظر مان��د و دید باز هم خبر این 
خبرنگار جنجالی درست از آب درمی آید و مسی مجددا 
ش��اگرد پپ گواردیولا خواهد ش��د یا این بار برخلاف 3 
خبر فوق العاده مهم قبلی، خبر پیوس��تن مسی به جمع 

سیتیزن ها اشتباه از آب درخواهد آمد. 
حربه مسی برای پیروزی در دادگاه ■

رس��انه های اسپانیایی گزارش دادند مسی برای اعلام 
قص��د خود مبنی بر ترک بارس��لونا به این باش��گاه یک 
بوروفکس ارسال کرده است. اما بوروفکس چیست و چه 
کاربردی دارد؟ در گزارش های رسانه های اسپانیایی درباره 
ش��وک بزرگ نقل و انتقالات تابستانی یعنی اعلام لیونل 
مسی به باشگاه بارسلونا مبنی بر اینکه قصد ترک نوکمپ 

را دارد بارها به کلمه بوروفکس اشاره شده است. بوروفکس 
نوعی فکس است که در اسپانیا مورد استفاده قرار می گیرد. 

اما این نوع فکس چیست و چه کاربردی دارد؟
بوروفکس چیست؟ ■

بوروفکس یکی از خدماتی است که توسط پست اسپانیا 
ارائه می شود. از این سرویس برای ارسال اسنادی استفاده 
می شود که فرستنده می خواهد از رسیدن آنها به مقصد 
مطمئن باشد و همچنین می خواهد خیالش راحت باشد 
که محتوای فکس کامل و دست نخورده به مقصد خواهد 
رسید. زمانی که فرستنده می خواهد به شکل حقوقی از 
رسیدن فکس خود به مقصد در تاریخی مشخص اطمینان 
حاصل کند، در اسپانیا از بوروفکس استفاده خواهد کرد. 
دادگاه رسید بوروفکس را به معنای یک سند قانونی قبول 
خواهد کرد. بوروفکس توسط یک دستگاه فکس معمولی 
به اداره پس��ت اسپانیا ارسال می شود. اداره پست از این 
فکس چند کپی برابر اصل تهیه کرده و س��پس آن را به 
صورت فیزیکی به گیرنده می فرستد و البته رسید آن را 

در اختیار فرستنده قرار می دهد. 
چرا مسی از بوروفکس استفاده کرد؟ ■

مس��ی روی  بندی در قرارداد خود تکیه دارد که به او 
اجازه می دهد در پایان فصل قرارداد را یک طرفه فس��خ 
کند. این بند البته در تاریخ 3۱ مه  منقضی ش��ده اس��ت 
ولی وکلای مسی می گویند طول کشیدن بیشتر فصل به 
دلیل اپیدمی کرونا به این معنی است که تاریخ مورد اشاره 
هم باید به زمانی دیرتر منتقل شود. مسی در فکس خود 
به بارسلونا اطلاع داده که می خواهد قبل از پایان رسمی 
فصل، باشگاه را ترک کند. وکلای مسی می گویند پایان 
فص��ل به معنای پایان چمپیونزلیگ یعنی ۲3 آگوس��ت 
بوده است. مسی با استفاده از بوروفکس می تواند دادگاه 
را مجاب کند که درخواس��تش را در تاریخی قبل از این 
به باشگاه ارسال کرده است )گفته می شود این تاریخ ۲۰ 
آگوس��ت بوده است(. در نتیجه مسی مدعی است از نظر 
قانونی توان استفاده از آن بند و فسخ قراردادش را دارد. 
اگر کار به دادگاه کشیده شود وکلای مسی از برگه رسید 
بوروفکس او استفاده می کنند تا ثابت کنند باشگاه بارسلونا 
پیش از تاریخ مورد اشاره از قصد مسی باخبر بوده است. 

]  گاتزتا   [
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بمب مسی


